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        P r o t o k ó ł  Nr LXXI/2023 

 

Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim odbytej w sali 

konferencyjnej Urzędu Miejskiego w dniu 26 lipca 2023 roku. 
 

 

Obrady trwały od godz. 16.50 do godz. 17.31 
 

Podjęto uchwały od Nr 543 do Nr 550 
 

Stan Rady               - 15 

Radni obecni          - 14 

 

Radni nieobecni:  

Marek Jarosław Olszewski 

 

Obecni: 

1. Adam Jan Brodowski 

2. Andrzej Dryzelenko  

3. Marek Szczepan Grzmiączka 

4. Andrzej Kabała 

5. Andrzej Kędzierski 

6. Wojciech Roman Korzeniewski 

7. Iwona Łagocka 

8. Dorota Michalak 

9. Tomasz Naumczyk 

10. Piotr Pasternak 

11. Krzysztof Przemysław Rosiński 

12. Agnieszka Teresa Serwach 

13. Bartłomiej Józef Zdanowicz 

14. Maciej Zieliński 

 

1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 

otworzyła obrady LXXI Sesji Rady Miejskiej. Stwierdziła, że na stan 14 radnych 

w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum przy którym może obradować 

i podejmować uchwały Rada Miejska. 

W imieniu swoim i radnych chcę powitać Pana Burmistrza, pracowników Urzędu 

Miejskiego i gości zaproszonych  – serdecznie witam.  

 

Następnie w imieniu Rady Miejskiej wręczyła kwiaty i złożyła serdeczne 

gratulacje oraz podziękowania za owocną pracę zawodową Pani Alicji  

Zalewskiej Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 w Lidzbarku Warmińskim  

w związku z przejściem na zasłużoną emeryturę. Pani Alicja Zalewska 
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przepracowała 40 lat w tym 39 lat pracy zawodowej w Szkole Podstawowej Nr 3 

i 22 lata pełniła funkcję Dyrektora Szkoły za te wspaniałe lata pracy jeszcze raz 

dziękujemy i życzymy dużo zdrowia oraz wielu miłych chwil spędzonych na 

emeryturze. 

 

Pani Alicja Zalewska Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 w Lidzbarku 

Warmińskim – serdecznie podziękowała za dotychczasową współpracę, wsparcie, 

które niejednokrotnie było mi bardzo pomocne w realizacji wspólnych celów  

i wykonywania zadań służbowych. Dziękuję bardzo za dobrą i owocną  

współpracę z władzami samorządowymi, z Burmistrzami i  Radnymi Rady 

Miejskiej Lidzbarka Warmińskiego. 

 

Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani 

Dorota Michalak przedstawiła porządek dzienny posiedzenia sesji,  

a mianowicie: 

 

Projekt porządku obrad przewiduje: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr LXX/2023 z poprzedniej sesji.  

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.  

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

oraz jej składu osobowego. 

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów osobowych 

Komisji Rady Miejskiej.  

8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłaty za świadczenia 

publicznego przedszkola samorządowego prowadzonego przez Gminę Miejską 

Lidzbark Warmiński. 

9. Uchwała w sprawie przejęcia w drodze darowizny na rzecz Gminy Miejskiej  

Lidzbark Warmiński działki gruntu położonej w Lidzbarku Warmińskim przy ul. 

11 Listopada stanowiącej własność Powiatu Lidzbarskiego. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży  

w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy. 

11.   Uchwała w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości. 

12. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Lidzbarskiego Domu Kultury w Lidzbarku Warmińskim. 
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13. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

14. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Lidzbark Warmiński na lata 2023–2035. 

15. Interpelacje radnych.  

16. Zapytania radnych.  

17. Wnioski i petycje obywateli. 

18. Zamknięcie obrad.   

 

Uwagi do porządku obrad zgłosili: 

 

Pan Adam Brodowski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  zgłosił do porządku 

obrad sesji wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad pkt 12. Projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Lidzbarskiego Domu 

Kultury w Lidzbarku Warmińskim. W związku z powyższym kolejne punkty  

z porządku obrad przesuną się.  

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek  

o zdjęcie z porządku obrad pkt 12. Projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Dyrektora Lidzbarskiego Domu Kultury w Lidzbarku 

Warmińskim. W związku z powyższym kolejne punkty z porządku obrad 

przesuną się.  
 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła ww. poprawkę do porządku obrad 

sesji jednogłośnie (14 za). 

 

Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady poddała porządek obrad sesji z wprowadzonymi zmianami 

pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji jednogłośnie  

(14 za). 

 

Projekt uchwały w  sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Lidzbarskiego Domu Kultury w Lidzbarku Warmińskim stanowi załącznik 

Nr 2 do protokołu. 

 

Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady poddała porządek obrad sesji pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji jednogłośnie  

(14 za). 
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3.  Przyjęcie protokołu Nr LXX/2023 z poprzedniej sesji.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr LXX/2023 z poprzedniej 

sesji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu. Radni mieli możność  zapoznania 

się z treścią protokołu. W związku z powyższym zapytała się czy są uwagi  

do treści protokołu. 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady protokół Nr LXX/2023 sesji Rady Miejskiej z dnia  

28 czerwca 2023 roku poddała pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr LXX/2023 z dnia  

28 czerwca 2023 roku przyjęła jednogłośnie (za było 14 radnych). 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 

poinformowała, że radni otrzymali pisemne sprawozdanie z działalności 

Burmistrza, które obejmuje okres od dnia 19 czerwca 2023 r. do dnia  

14 lipca 2023 r. 
  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik Nr 3  

do protokołu. 

 

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.   

 

Uwag nie zgłoszono.  

  

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej oraz jej składu osobowego. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Piotr Pasternak, Krzysztof 

Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, 

Maciej Zieliński. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Jarosław Olszewski 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

  

Uchwała Nr LXXI/543/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 26 lipca 2023 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej oraz jej składu osobowego stanowi załącznik Nr 4 do 

protokołu. 
 

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów 

osobowych Komisji Rady Miejskiej. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Piotr Pasternak, Krzysztof 

Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, 

Maciej Zieliński. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Jarosław Olszewski 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

  

Uchwała Nr LXXI/544/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 26 lipca 2023 r. w sprawie  zmiany uchwały w sprawie powołania 

składów osobowych Komisji Rady Miejskiej stanowi załącznik Nr 5 do 

protokołu. 
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8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłaty za 

świadczenia publicznego przedszkola samorządowego prowadzonego przez 

Gminę Miejską Lidzbark Warmiński. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Piotr Pasternak, Krzysztof 

Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, 

Maciej Zieliński. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Jarosław Olszewski 
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W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

  

Uchwała Nr LXXI/545/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 26 lipca 2023 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłaty 

za świadczenia publicznego przedszkola samorządowego prowadzonego 

przez Gminę Miejską Lidzbark Warmiński stanowi załącznik Nr 6 do 

protokołu. 

 

9. Uchwała w sprawie przejęcia w drodze darowizny na rzecz Gminy 

Miejskiej Lidzbark Warmiński działki gruntu położonej w Lidzbarku 

Warmińskim przy ul. 11 Listopada stanowiącej własność Powiatu 

Lidzbarskiego. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Piotr Pasternak, Krzysztof 

Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, 

Maciej Zieliński. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Jarosław Olszewski 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

  

Uchwała Nr LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 26 lipca 2023 r. w sprawie przejęcia w drodze darowizny na rzecz 

Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński działki gruntu położonej  

w Lidzbarku Warmińskim przy ul. 11 Listopada stanowiącej własność 

Powiatu Lidzbarskiego stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy 

sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego 

najemcy. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Piotr Pasternak, Krzysztof 

Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, 

Maciej Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Marek Jarosław Olszewski 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

  

Uchwała Nr LXXI/547/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 26 lipca 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

przy sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego 

najemcy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 

11. Uchwała w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Dorota 

Michalak, Tomasz Naumczyk, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, 

Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Łagocka 

NIEOBECNI (1) 

Marek Jarosław Olszewski 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę większością głosów  

(13 za, 1 wstrzymała się od głosu). 

  

Uchwała Nr LXXI/548/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 26 lipca 2023 r. w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 

stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 

12. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

 



 

12 

 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Piotr Pasternak, Krzysztof 

Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, 

Maciej Zieliński. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Jarosław Olszewski 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

  

Uchwała Nr LXXI/549/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 26 lipca 2023 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. stanowi 

załącznik Nr 10 do protokołu. 
 

13. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Lidzbark Warmiński na lata 2023–2035. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Piotr Pasternak, Krzysztof 

Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, 

Maciej Zieliński. 

NIEOBECNI (1) 

Marek Jarosław Olszewski 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

  

Uchwała Nr LXXI/550/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 26 lipca 2023 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2023–2035 stanowi załącznik Nr 11 do 

protokołu. 
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14. Interpelacje radnych.   

 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

15. Zapytania radnych.  

 

W dyskusji głos zabrali:   

  

Radny Bartłomiej Zdanowicz zgłosił wniosek na piśmie do Pani Sylwii Kij 

Prezesa Administracji Budynków Komunalnych Sp. z o.o. w Lidzbarku 

Warmińskim w imieniu mieszkańców budynku przy ulicy Kasprowicza 10  

w sprawie jak najszybszego zamontowania domofonu przy drzwiach 

wejściowych do klatki schodowej. Nadmieniam, że to jedyna klatka w całym 

szeregu budynku, która nie ma domofonu, a umiejscowiona jest w bezpośrednim 

sąsiedztwie Lombardu. Niedopałki papierosów, butelki, rozbite szkło i ludzkie 

odchody to codzienność z jaką muszą obcować mieszkańcy  

ul. Kasprowicza 10, w samym centrum miasta. Wyrażam nadzieję na zrozumienie 

powagi z sytuacji w jakiej znajdują się mieszkańcy przy ulicy Kasprowicza  

i pozytywne rozpatrzenie wniosku. 

 

Pani Sylwia Kij Prezes Administracji Budynków Komunalnych  

Sp. z o.o. w Lidzbarku Warmińskim poinformowała, że Wspólnota Mieszkaniowa 

przy ul. Kasprowicza 10 w Lidzbarku Warmińskim obecnie spłaca kredyt i nie 

posiada wolnych środków na pokrycie kosztów montażu domofonu. To będzie 

założone tylko potrzeba czasu, żeby trochę  środków finansowych  uzbierało się  

i wtedy można będzie sfinansować założenie tego domofonu. 

 

Radna Iwona Łagocka zgłosiła zapytanie na piśmie w sprawie zmiany jazdy 

komunikacji miejskiej na odcinku ul. Bema – ul. Astronomów w Lidzbarku 

Warmińskim. W związku z utworzeniem w Szkole Podstawowej Nr 4 klas  

o profilu sportowym rodzice zwrócili się z prośbą o utworzenie bezpośrednich 

kursów komunikacji miejskiej, które nie wymagały przesiadki w inny numer 

autobusu. Takie kursy rozwiązałyby problem bezpieczeństwa dzieci, ale także 

przepełnienia autobusów. 

  

Radny Bartłomiej Zdanowicz poinformował, że chciałby poruszyć temat, który 

myślę, że w jakiś sposób powinniśmy zaangażować się wszyscy zarówno  

Pan Burmistrz i wszyscy radni oraz osoby będące na sali.  Problem dotyczy 

sytuacji jednego z większych zakładów w Lidzbarku Warmińskim, naszej 

popularnej Spółdzielni Inwalidów, która w ostatnim czasie boryka się  

z problemami kontraktowymi i finansowymi. W związku z czym musiała 

doprowadzić do tego, że około 45 osób dostało wypowiedzenia grupowe  
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w Lidzbarku Warmińskim i zamknięty będzie oddział w Biskupcu. W związku  

z czym myślę, że jako miasto i nam wszystkim zależy na dobru mieszkańców, 

chciałbym zachęcić do tego abyśmy pomyśleli w jaki sposób możemy pomóc 

Spółdzielni. Moim pomysłem jest spróbowanie oferty biznesowej – Pan 

Burmistrz jak jeździ na różnego rodzaju targi, konferencje i ludzie również 

przyjeżdżają do Lidzbarka Warmińskiego to mógłby przedstawić 

zainteresowanym tą ofertę. Takim osobom można takie oferty przedstawiać, że w 

Lidzbarku Warmińskim jest Spółdzielnia Inwalidów, która zajmuje się taką 

dziedziną i tworzy takie produkty. Być może w ten sposób uda się pozyskać 

kontrahentów. Rozmawiałem z Panią Prezes Spółdzielni problem pojawił się w 

momencie kiedy zrezygnował ze współpracy jeden z kontrahentów ze Szwecji, 

który ze względu na ogólną sytuację  krajową i kryzysową zakończył współpracę 

i przenosi się do Azji. Moja prośba, żeby pochylić się nad tym tematem  

i spróbować na następną sesję wystosować wspólne stanowisko w tej sprawie  

i żeby Pan Burmistrz  mógł np. przekazać Pani Prezes, Zarządowi nasze decyzje. 

Temat ten dotyczy naszych mieszkańców, którzy pomału tracą pracę. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że znana jest mi sytuacja 

Spółdzielni Inwalidów, nawet przeanalizowałem w ogóle sytuacje pracy  

w naszym mieście. Na dzień dzisiejszy mamy 4,5 % bezrobocia, to jest niewielka 

ilość. Łącznie w Lidzbarku Warmińskim statystycznie bezrobocie wynosi 3%. 

Mamy w mieście 378 osób bezrobotnych i z tego jest ponad 200 kobiet. Sytuacja 

naszej firmy znana mi jest z trudności pozyskiwania nowych kontrahentów. 

Trwają zwolnienia  i wypowiedzenia. W Powiatowym Urzędzie Pracy jeszcze nie 

ma informacji na temat zwolnień grupowych. Jest dość dużo ofert pracy w różnej 

dziedzinie. Infrastruktura uzdrowiskowa buduje się Zakład Leczniczy czyli 

Szpital to przyniesie na pewno  jakieś dodatkowe miejsca pracy, ale również na 

strefie ekonomicznej buduje się firma, która będzie produkowała meble. Mam 

nadzieję, że będą dodatkowe miejsca pracy. Trzeba zauważyć jedną rzecz,  

że realizując wiele przedsięwzięć inwestycyjnych w naszym mieście 

pozyskujemy zewnętrzne środki finansowe i w większości są realizowane przez 

lidzbarskie firmy. Aktywność firm jest dość duża. Inwestycje związane z siecią 

wodno-kanalizacyjną, drogowe związane są z polepszeniem jakości życia 

mieszkańców. Pomysł dotyczący pomocy Spółdzielni oczywiście jest ale pod 

warunkiem, że druga strona również chce. Na dzień dzisiejszy wiem, że Pani 

Prezes jest na urlopie. Każdy pomysł przekazany przez radnych będzie dobrym 

pomysłem i warto je przekazywać. Kontakt na pewno będzie jeżeli Pan Prezes, 

Zarząd  Spółdzielni będzie życzył sobie wysłuchania propozycji pomocy. Pomysł 

dobry i warto na ten temat rozmawiać.  

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz poinformował, że Pani Prezes i Zarząd pomocy 

oczekują. My jako radni jesteśmy przekaźnikiem między mieszkańcami  

a Urzędem Miasta. Myślę, że takie stanowisko wspólne dałoby nam pogląd wśród 
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pracodawców, że zarówno Burmistrz jak i wszyscy radni oraz Urząd Miasta 

troszczymy się i interesujemy się sprawami. Fajnie byłoby jakby każdy z nas za 

miesiąc wspólne stanowisko wypracował za pośrednictwem Pana Burmistrza. 

 

Radny Krzysztof Rosiński – poinformował, że ubolewa nad sytuacją wszystkich 

pracowników nie tylko tych firm, które są w takiej sytuacji jak w tej chwili 

Spółdzielnia Inwalidów, jak również innych firm, które są w trudnej sytuacji  

i również Zarządom tych firm, które w obecnych czasach niejednokrotnie ciężko 

jest zarządzać podległym zasobem ludzi. Jednakże jeżeli chodzi o pomysły Rady 

Miejskiej – to tylko pojawi się pomysł obniżenia tylko i wyłącznie podatku od 

nieruchomości, większej kompetencji nie mamy. Oprócz pomysłów czyli np. 

promowania zakładów pracy w innych miejscach lub na wyjazdach. Ja jako 

wieloletni przedsiębiorca, ale również członek Stowarzyszenia Przedsiębiorców 

chciałbym powiedzieć, że  ryba psuje się od głowy, jeżeli firma, czy osoby 

zarządzające nie potrafią zarządzać danym zakładem i są problemy wieloletnie 

i nie są w stanie znaleźć odpowiednich kontrahentów, to nie my tutaj radni 

jesteśmy w stanie pomóc i uratować firmę od problemów z którymi się w tej 

chwili borykają. Możemy szukać tutaj rozwiązań i te rozwiązania przesyłać. 

Jednak na tych stanowiskach jest Zarząd, menadżerowie, którzy od wielu lat 

próbują znajdywać różne sytuacje, aby prowadzili dalej ten biznes i to oni są tutaj 

osobami najbardziej kompetentnymi do tego, żeby te decyzje podejmować. 

 

Radna  Agnieszka Serwach poinformowała, że ze względów zawodowych  

i kontaktach z różnymi firmami wiem, że w tych czasach firmy mają ogólnie 

problem z prowadzeniem działalności, z dużymi obciążeniami, kosztami  

i brakiem kontrahentów. Wiem, że wycofują się zagraniczni kontrahenci i nie 

tylko to dotyczy problemu Spółdzielni. Jeżeli mielibyśmy zajmować się 

Spółdzielnią Inwalidów to również byśmy byli zobligowani zajmować  się 

wszystkimi pozostałymi firmami w naszym mieście i udzielać wsparcia w formie  

czy podatków czy naszych pomysłów. Nie koniecznie my nie jesteśmy do tego 

przygotowani, żeby  w każdej firmie nasze pomysły sprawdzały się czy z każdą 

firmą rozmawiać. Oczywiście jak najbardziej trzeba pomagać i pracodawcom 

żeby jak najwięcej osób traciło zatrudnienie albo żeby w ogóle nie traciło, tylko 

żeby firmy się rozwijały ale w ramach naszych możliwości i kompetencji. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz poinformował, że mieszkamy w Lidzbarku 

Warmińskim i powinniśmy się interesować wszystkimi firmami, jako radni  

i ja też staram się to robić.  

Kolejna sprawa dotyczy Seniorów w Lidzbarku Warmińskim jest program 

teleopieki, który był już aktywowany. Zetknąłem się teleopaską z pakietem opieki 

ratowników medycznych. Jak to wygląda w naszym mieście w Lidzbarku 

Warmińskim? Takie opaski nie tylko dla starszych ludzi są potrzebne, ale także 

dla osób zdrowych, nie ukrywam, że nasze społeczeństwo starzeje się, każdy  
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z nas jest narażony na różnego rodzaju zagrożenie. Jak to wygląda w Lidzbarku 

Warmińskim jeżeli chodzi o naszych mieszkańców i podopiecznych w MOPS. 

 

Pani  Agnieszka Pastuła Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy  Społecznej  

w Lidzbarku Warmińskim poinformowała, że nasze miasto jest starzejące się.  

To jest i był jeden temat główny rozmów z Panem Burmistrzem. W związku z tym 

podejmujemy szereg różnych działań na rzecz naszych seniorów, aby czuli się 

zaopiekowani,  bezpieczni, żeby jak najdłużej mogli pozostać w swoich domach 

rodzinnych. Program tej opieki jest realizowany w naszym mieście od roku 2018. 

Początkowo był ten program realizowany za pomocą telefonów komórkowych  

i stacjonarnych. W roku 2022 ogłoszono ministerialny program pod nazwą 

„Korpus Wsparcia Seniorów”, gdzie można skorzystać z modułu I i II. Moduł I 

dotyczy „wolontariatu”, a II „zakupu opasek bezpieczeństwa”. Przystąpiliśmy do 

tego modułu i w ramach pozyskanych środków finansowych zakupiliśmy  

21 takich opasek. Na dzień dzisiejszy z tych opasek skorzystało około 29 osób 

 i z naszych informacji wynika, że to zabezpiecza potrzeby naszych mieszkańców. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Radnego 

Bartłomieja Zdanowicza informując, że w Radzie jest taki zwyczaj, żeby nie 

zabierać czasu zaproszonym gościom i innym radnym. Jeżeli Radny chce uzyskać 

informację na jakikolwiek temat działalności, czy też MOPS lub innych instytucji, 

to bardzo proszę o bezpośredni kontakt z kierownikami, prezesami i tam na pewno 

zostaną udzielone wszelkie potrzebne informacje. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz poinformował, że ja oczywiście szanuję czas 

każdego człowieka, ale też jesteśmy po to, żeby rozmawiać wspólnie, bo jesteśmy 

dla mieszkańców. Myślę, że ten czas nie powinien być aż tak bardzo ograniczony. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady – ja nie mówię, że Pan nie jest dla 

mieszkańców absolutnie. Tylko proszę bardzo, jeżeli Pan ma jakiekolwiek  

informacje, chce Pan uzupełnić swoją wiedzę na temat działalności innych 

ośrodków, czy instytucji bardzo proszę o bezpośredni kontakt. 

Kolejna sprawa to chciałabym podziękować za piękną ścieżkę, deptak na os. 

Zydlągu ale mam pytanie czy te oświetlenie musi świecić całą noc. Czy istnieje 

możliwość zaprogramowania oświetlenia np. od godz. 2300- 2400 do rana, żeby 

nie musiały świecić się całą noc.  

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że będziemy starali się to 

uwzględnić. 

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 
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16. Wnioski  i  petycje obywateli. 

 

W dyskusji głos zabrali:   

 

Mieszkaniec miasta zwrócił się z zapytaniem do Pana Burmistrza w sprawie 

strzelnicy położonej przy ul. Olsztyńskiej. Panuje tam duży hałas, cały czas 

strzelają z broni palnej aż na osiedlu Żytnia – Rzemieślnicza nie ma spokoju.  

Ta strzelnica jest nielegalna, uciążliwa i nie ma tam żadnego kierownika strzelania 

i pilnującego porządku. Strzelnica położona jest w pobliżu domów mieszkalnych 

i pasażu handlowego co stwarza niebezpieczeństwo. Proszę Pana Burmistrza o 

rozpatrzenie tej sprawy. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że zapraszam Pana  

w poniedziałki na spotkania gdzie można zgłaszać wszelkie zapytania. W tej 

chwili nie jestem w stanie  sprawdzić zgłoszonej sprawy przez Pana. Musimy  

to dokładnie sprawdzić, ponieważ ten obiekt istniej już 50 lat i pierwszy raz słyszę 

jakiekolwiek uwagi. Sprawdzimy to czy faktycznie bez przerwy tam strzelają  

i czy jest niebezpiecznie. Zapraszam serdecznie w poniedziałki przyjmuję  

i porozmawiamy na ten temat. 

 

Radny Andrzej Kabała poinformował, że potwierdzam słowa mieszkańca miasta, 

tam faktycznie hałasują użytkownicy tej strzelnicy. Od dawna też martwię się 

bezpieczeństwem, ponieważ Góra Krzyżowa jest otwarta i jest miejscem 

publicznego użytku  a tam faktycznie mieszkańcy chodzą, spacerują, w pobliżu 

również jest pasaż handlowy a ze strzelnicy oddawane są strzały. Moim zdaniem 

jest to bardzo niebezpieczne miejsce, a przy tym faktycznie przyznaję, że bardzo 

uciążliwe dla okolicznych mieszkańców. 

Więcej wniosków i petycji obywateli nie zgłoszono. 

 

17. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Dorota Michalak dziękując za uczestnictwo 

zamknęła obrady LXXI Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 
  

 

Protokołowały:                                                

Ewa Kępińska                                       

Patrycja Raszewska  
 

       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                   Dorota Michalak 


